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Seminar u Barceloni

Ove se godine od 7.-9. travnja uspješno održao seminar Europske mreže fizioterapeuta u
visokom obrazovanju u Barceloni. Domaćin seminara bio je Fakultet zdravstvenih studija
Blanquerna Sveučilišta Ramon Llull. Uz profesore ove godine sudjelovalo je čak
sedamdesetak studenata iz različitih država Europe.
Predstavnici riječkog Fakulteta zdravstvenih studija na seminaru su bili studenti druge
godine diplomskog studija Fizioterapija Dea Salamon i Marko Dombi.
Dea i Marko opisuju šestodnevni boravak u Barceloni kao savršen spoj radnog dijela
seminara te turističkog obilaska Barcelone koja uistinu nudi mnoštvo mogućnosti.

‘’Bila sam u RESEARCH radnoj grupi. Cilj grupe bio je istražiti i razviti e-learning materijal u
svrhu lakšeg razmijenjivanja obrazovnog materijala. Izrađivali smo "Knowledge klipove" na
teme razine dokaza, redoslijeda istraživanja, istraživačkih pitanja, korištenja baza
podataka i drugih. U grupi je sudjelovalo 12 profesora od čega 4 facilitatora grupe i 2
studenta. Za aktivni dio rada bili smo podijeljeni u manje grupe te sam bila u grupi sa 1
profesorom i jednim facilitatorom (oboje iz Nizozemske). Radili smo na Knowledge klipu
"How to read an article?". Cilj izrade je da se olakša snalaženje pri čitanju znanstvenog
članka studentima koji su novi u tom području. ‘’

Dea Salamon

‘’Odabir grupe ESCO - European Skills, Competences, Qualifications and Occupations koja
se bavi problemima fizioterapijske profesije je bio logičan nakon sudjelovanja u istoj u
Madridu 2015. godine. Ove godine pridružio nam se veći broj studenata što je rad i
raspravu učinilo dinamičnijom i produktivnijom. Nastavljen je rad na dokumentu koji
opisuje profesionalne uloge fizioterapeuta te definira vještine i kompetencije sukladno sa
razinama obrazovanja. S obzirom na različite edukacijske pristupe, razlike u pojedinostima
studijskih programa između država članica, rad na dokumentu ovog tipa korak je naprijed
po pitanju suradnje fizioterapeuta u Europi te korak naprijed u harmonizaciji edukacije. U
grupi su sudjelovali studenti različitih zemalja što je uistinu pomoglo u razumijevanju
postojećih razlika. Kreirali smo pitanja za svakog državnog ENPHE koordinatora koja će
pomoći facilitatoru ESCO grupe da dovrši dokument te da ga u svojoj konačnoj verziji
prezentira na nadolazećoj konferenciji u Grazu u devetom mjesecu. ‘’

Dombi Marko

Osim radnog dijela studenti su imali priliku posjetiti većinu turističkih destinacija koje nudi
Barcelona od kojih izdvajaju prekrasan Ciutadella park, Sagradu Familiu, Güell park te
pješčane plaže okružene luksuznim hotelima i noćnim klubovima. Internacionalno okružje
koje vlada za vrijeme ENPHE skupova ostavlja za sobom uistinu nezaboravna iskustva i
poznanstva koji otvaraju nove vidike te šire svijest o važnosti internacionalne suradnje.
Dea i Marko se zahvaljuju Studentskom zboru Fakulteta zdravstvenih studija na pruženoj
prilici za odlazak na seminar.

‘’Prepoznavanje važnosti sudjelovanja studenata na internacionalnim skupovima ovog tipa
od strane Studentskog zbora Fakulteta zdravstvenih studija je za svaku pohvalu te
predstavlja siguran put za profiliranje Fakulteta ne samo na nacionalnoj nego i Europskoj
razini. ‘’

Dombi Marko 


